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Vragen voor het vragenhalfuur raad 26 mei 2015 
 
 

Voorzitter, 
 
Het CDA heeft twee vragen: 

 
Vraag 1) agressief gedrag jegens hulpdiensten. 
 
Er verschijnen berichten in de media over agressief gedrag tegen 

hulpdiensten. Het CDA vraagt zich af of er in Heerhugowaard soortgelijke incidenten zijn 
geweest. Zijn er voor Heerhugowaard cijfers bekend van geweld of agressief gedrag naar 
ambulancepersoneel, personeel van de brandweer en of politie?  En hoe is dat in de rest van 
de veiligheidsregio? 
Kan de burgemeester hier antwoord op geven? 
 
 
Vraag 2) afslag Krusemanlaan/Oosttangent  
 
Wij als CDA hebben ontdekt dat het Oosttangent nergens heen gaat of niet gebruikt mag 
worden althans zo lijkt het. 
Recentelijk zijn er borden geplaatst op de rotonde op de Krusemanlaan bij de afslag naar het 
Oosttangent. Ook een vooraankondiging ter hoogte van het Fabritiuspark. 
Er staat keurig vermeld dat men rechtdoor naar crematorium, Obdam en Hoorn kan en dat je 
ook naar Alkmaar en Langedijk in tegenovergestelde richting. 
Alleen waar gaat het Oosttangent naar toe, menigeen heeft zich verbaasd afgevraagd 
waarom de afslag wel op de voor aankondigingsbord staat maar niet vermeld waar het 
Oosttangent naar toe gaat. Er is helemaal niets. Dit vindt het CDA heel vreemd. 
Een vermelding en verkeersbord waarop staat dat je zo via het Oosttangent naar 
Heerhugowaard Zuid en  Alkmaar kunt is niet geplaatst. 
Wat is de rede hiervan?  Dat willen het CDA en de weggebruikers graag weten. 
Langs het Oosttangent is een geluidswal aangelegd , het maakt deel uit van de ring rond 
Heerhugowaard dan is het toch logisch als er  een bord staat met verwijzing naar 
Heerhugowaard Zuid en  Alkmaar. Dit  zou ook de Krusemanlaan en het Westtangent 
ontlasten, waardoor niet al het verkeer via het kruispunt Zuidtangent/Westtangent gaat. 
Kan de wethouder dit uitleggen en wanneer het bord komt waarop staat waar het 
Oosttangent naartoe gaat? Mensen denken dat hij doodloopt en nemen daarom de afslag 
niet. 
Ook voor fietsers zou het handig zijn als zij weten dat het paralel lopende fietspad naar 
Heerhugowaard Zuid gaat en Alkmaar. Kan de wethouder daar ook nog even naar kijken hoe 
dit kan worden opgelost? We willen toch een toeristisch vriendelijke gemeente zijn? Daar 
hoort bewegwijzering bij als belangrijk onder deel. 
 
Tot zover voorzitter. 
 
Namens de fractie CDA, 
 
Jolanda van Ling 
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Voorzitter, 
 

De laatste tijd wordt aan ons regelmatig de vraag gesteld waarom de 
kunststofpaaltjes worden verwijderd die moeten voorkomen dat auto’s de 
stoep op rijden of dat auto’s op de stoep parkeren. 

 
Een week of twee geleden  is dat in Oostertocht gebeurd en sommige stoepgedeeltes zijn 
onmiddellijk als parkeerplaats ingenomen  door bewoners. Als men de automobilist er op 
aanspreekt volgt regelmatig een agressieve reactie. Ook vormen de auto’s op de stoep een 
belemmering voor kinderwagens, rolstoelen en kinderfietsjes. 
 
Kan het college aangeven waarom deze paaltjes, die er blijkbaar niet voor niets stonden, zijn 
weggehaald? 
 
John Does 
Fractie HOP 
 


